



Ref: 360

Date: 13/08/2024

جنيف
GENEVA

عاجل جداً

تهدي الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف أطيب تحياتها الى مكتب المفوض السامي لحقوق الانسان، لاحقا بمذكرتنا المرقمة 348 والمؤرخة في 2024\8\6، بشأن تقديم التقريرين السادس والعشرين والسابع والعشرين لجمهورية العراق إلى اللجنة في دورتها 113، التي ستعقد يومي 14 و15 أغسطس 2024، يشرفه باعلامه اضافة السيدين زيد المدني وليكار حنا الى وفد جمهورية العراق.

تغتنم الممثلة الدائمة لجمهورية العراق لدى مكتب الأمم المتحدة والمنظمات الدولية الأخرى في جنيف هذه المناسبة لتعرب لمكتب المفوض السامي لحقوق الانسان، شعبة هيئات معاهدات حقوق الانسان، اللجنة المعنية بالقضاء على التمييز العنصري، عن فائق تقديرها واحترامها.

جنيف: 13 اب 2024



مكتب المفوض السامي لحقوق الانسان، قسم معاهدات حقوق الانسان، لجنة القضاء على التمييز العنصري، جنيف

المرفقات:

جواز سفر عدد 2





Ref: 360/24

Date: 13/08/2024

(Courtesy Translation)

The Permanent Mission of the Republic of Iraq to the United Nations Office at Geneva presents its compliments to the Office of High Commissioner for Human Rights, Human Rights Treaties Division, Committee on Elimination of Racial Discrimination (CERD), and with reference to our Note Verbal dated 6th August 2024, regarding the discussion of the 26th and 27th reports of the Republic of Iraq to the committee at its 113 session, which will take place on 14 and 15 August 2024, , has the honour to inform it of the addition of Mr.ZEYD Almadani and Mr LEKAR Hanna Shaaya to the Republic of Iraq delegation.

The Permanent Mission of the Republic of Iraq avails itself of this opportunity to renew to the Office of High Commissioner for Human Rights, Human Rights Treaties Division, Committee on Economic, Committee on Elimination of Racial Discrimination (CERD), the assurances of its highest considerations.

Geneva, 13th August 2024



**Office of High Commissioner for Human Rights, Human Rights Treaties
Division, Committee on Economic, Committee on Elimination of Racial
Discrimination (CERD), Geneva**

Attachment:

-passport (2)



